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            10 - NEOS
          
        

        
          40 kaarsjes blaast Neos uit in 2020. Maar
        

        
          daar ligt niet het begin van onze bewe-
        

        
          ging. Dank zij het pionierswerk van vele
        

        
          vrijwilligers ontstonden - méér dan 50
        

        
          jaar geleden - de eerste lokale clubs. On-
        

        
          dernemende senioren zochten elkaar op
        

        
          en namen het ook op voor elkaar. Exact 40
        

        
          jaar geleden werden die losse initiatieven
        

        
          dan gebundeld in een overkoepelende
        

        
          vzw. Toen onder de naamCRM, vandaag
        

        
          onder de vlag van Neos. Al snel volgde er-
        

        
          kenning én subsidiëring door de Vlaamse
        

        
          overheid. Een investering die loont want
        

        
          door het inzetten van een professionele
        

        
          ploegmedewerkers is Neos al die tijd
        

        
          blijven groeien. In kwantiteit maar ook in
        

        
          kwaliteit. Daar staan demeer dan 2.000
        

        
          vrijwilligers garant voor, gesteund en
        

        
          ondersteund door een Neos-secretariaat
        

        
          van even gedreven professionals. Van-
        

        
          daag zit er druk op deze subsidies. Naast
        

        
          een besparing van 6% is het afwachten
        

        
          wat de nieuwe beleidsperiode brengt.
        

        
          Staat vergrijzing - enhet antwoorddatNe-
        

        
          osdaaropbiedt - bovenaan de agenda van
        

        
          deze Vlaamse regering?
        

        
          
            Martin De Loose (directeur Neos vzw):
          
        

        
          
            Vooraf. Eenminister-president die
          
        

        
          
            er ook Cultuur bij neemt. Dat zijnwe
          
        

        
          
            niet gewoon. Bevalt het u nog steeds
          
        

        
          ,+! +(0 !" 0,*0 %"ƞ&$" /" 1&"0 2&1
        

        
          
            de sector enwaaromwou u er zo graag
          
        

        
          
            cultuur bij?
          
        

        
          Jan Jambon: Ja natuurlijk bevalt het mij
        

        
          nogmaar eigenlijkmoet het mij niet be-
        

        
          vallen, het moet Vlaanderen bevallen. Die
        

        
          job kan je trouwens niet goed doen als je
        

        
          ze niet graag doet.
        

        
          De combinatie vanminister-president,
        

        
          2)122/ "+ 2&1"+) +!0" 7 ("+ $""ƞ ,-
        

        
          vendien nogal wat mogelijkheden.
        

        
          Wat cultuur betekent? Daar zijn bibliothe-
        

        
          ken over vol geschreven. Voor mij is het
        

        
          nu tamelijk instrumenteel, beleidsmatig
        

        
          bekeken, een aantal decreten. Maar van
        

        
          de andere kant is cultuur het zout in de
        

        
          samenleving. Zonder cultuur, zonder
        

        
          kunst is ons samenleven zeer schraal en
        

        
          koud. En net omdat cultuur zo belangrijk
        

        
          is, is het goed dat het bij deminister-
        

        
          president zit.
        

        
          
            Cultuur is veel meer dan louter de kun-
          
        

        
          
            sten, daar vallen ook de sociaal-cultu-
          
        

        
          
            rele verenigingen onder. Wat betekent
          
        

        
          
            het verenigingsleven voor u?
          
        

        
          Jan Jambon: Ik ben gepokt en gemazeld
        

        
          in het verenigingsleven. Als broekventje
        

        
          ben ik bij de Chiro beland en heb daar
        

        
          alles doorlopen tot enmet leiding geven.
        

        
          Maar ook daarna ben ik steeds een actief
        

        
          lid geweest van heel wat verenigingen
        

        
          zoals de Vlaamse Volksbeweging en heb
        

        
          er ook de leiding in genomen.
        

        
          
            Beleid voeren is keuzes maken. Onze
          
        

        
          
            samenleving vergrijst niet alleen, ze
          
        

        
          
            wordt ook steeds individualistischer.
          
        

        
          
            Een vereniging als Neos tracht daar
          
        

        
          
            een antwoord op te bieden. Volgt het
          
        

        
          
            Vlaams beleid ons daarin?
          
        

        
          Jan Jambon: De uitdagingen waar we
        

        
          voor staan zijn niet mals. In de welzijns-
        

        
          sector zijn er de wachtlijsten die we willen
        

        
          wegwerken, op het vlak van onderwijs
        

        
          moeten we dringend weer gaan excelle-
        

        
          ren en het bedrijfslevenmoet veel sterker
        

        
          inzetten op onderzoek en ontwikkeling.
        

        
          Het succes van vandaag komt uit het on-
        

        
          derzoek van gisteren. Al die uitdagingen
        

        
          vergen geld. Ik heb vanmijn voorganger
        

        
          een begroting in evenwicht geërfd en dat
        

        
          
            “Ik ben gepokt en gemazeld
          
        

        
          
            in het verenigingsleven”
          
        

        
          Jan Jambon (N-VA) is niet alleen Vlaams minister-president maar
        

        
          ook minister van Cultuur. In die hoedanigheid heeft hij het niet
        

        
          onder de markt. Besparingen en nieuwe subsidierondes zaaien
        

        
          onrust. Ook bij Neos, dat als vereniging subsidies ontvangt voor
        

        
          haar sociaal-culturele werking. Tijd dus voor een gesprek met de
        

        
          primus inter pares van de Vlaamse regering. Over cultuur, het
        

        
          verenigingsleven, de vergrijzing en – natuurlijk – de centen.
        

        
          Grete Cornelis
        

        
          Neos sprakmetminister-president Jan Jambon
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